
 
 

 

Notulen vergadering Adviesraad Sociaal Domein 13 december 2023 

 

Aanwezig: Anton Mauritz, Willem van de Hatert, Wim van Olderen,  Alize Tijssen, 

Bastiaan van Leersum, Elisabeth van der Lugt en Niels Dirksen. 

 

Afwezig met kennisgeving: Piet Barten  

___________________________________________________________________ 

 

1. Opening door de voorzitter  

 

2. De agenda wordt vastgesteld.  

 

3. De notulen van de vergadering d.d. 11-10-2023 worden vastgesteld en 

goedgekeurd. 

  

4. Mededelingen voorzitter:  

- Geen. 

 

5. Ingekomen stukken: 

 

- geplaatst artikel over ASD in Gemeentenieuws. Wens bestaat om meerdere 
malen per jaar iets te publiceren. Besloten wordt om communicatie/PR vanaf 
volgend jaar een vast agendapunt te maken. 

 
- advies minimaregelingen van Niels Dirksen. Het advies is overgenomen door 

de gemeenteraad. Inkomensgrens voor de inkomenstoeslag gaat naar 105%. 
 

- aanmelding Bastiaan voor WMO workshop Koepel. Ter kennisgeving. 
- kort positief advies wijziging Verordening WMO, terugkoppeling door Willem 

over ons gesprek op 15/11 met Marieke Kuijpers. Willem geeft een korte 
samenvatting van het overleg.  
 

- terugkoppeling gesprek Timon (Bastiaan). Zie verstuurde e-mail voor de 
verslaglegging.  

 
- terugkoppeling webinar Mantelzorg (Bastiaan). Zie verstuurde e-mail voor de 

verslaglegging. 



- terugkoppeling gesprek jongerenraad (Niels en Elisabeth). Zie verstuurde e-
mail voor de verslaglegging. De jongerenraad wordt niet actief betrokken door 
het collega voor advies. Wij zullen dit signaal in een volgende afspraak met 
de wethouder aangeven. 
 

- rapport Nationale Ombudsman over inspraak (Participatie). Willem vraagt 
waarom er, voor zover bekend, in de gemeente Neder-Betuwe geen 
cliëntenraad is. Maarten van Rosmalen zal de volgende vergadering worden 
uitgenodigd om hierover te praten.  
 

- Elisabeth is in gesprek geweest met Marian Ruitenburg, directeur 
Vluchtheuvel. Het verslag hierover volgt nog.  
 

- Alize heeft met Anton een gesprek gehad met Yvonne Groenen. Zij is PO. 
Verslag hierover is rondgestuurd. Geadviseerd is om met Froukje en Saskia 
in gesprek te gaan. Dit gesprek wordt nog gepland.  
 

6. Vergaderdata 2024 

De volgende data worden vastgesteld. 17/1, 20/3, 22/5, 11/9, 30/10, 11/12. De data 
zijn gecommuniceerd met Maarten van Rosmalen en ruimte D1 35 en D1 33 zijn 
gereserveerd. 
 
7. Actielijst vergadering.   

 

 Wat Wie Wanneer Status 

1.  Dementieconsulent  Willem Doorlopend Gesprek is gevoerd, 

maar wens bestaat om 

vinger aan de pols te 

houden 

2.  Gesprek 

Jongerenraad 

 Afgerond   

3.  Afspraak 

Vluchtheuvel 

Elisabeth  Afgerond Verslag volgt nog 

4 

 

 Afspraak PO Alize Afgerond  

5. Gesprek Marieke 

Kuypers 

 Afgerond   

6 Gesprek Timon  Afgerond  

7 Gesprek 

jongerenwerker 

Elisabeth te plannen  

8 Uitnodigen Maarten 

van Rosmalen 

Piet Vergadering van 

januari 

Verzoek aan Piet om dit 

te plannen. We willen 

met Maarten in gesprek 

over de openstaande 

vragen en het onderwerp 

clientenraad.  Ook het 



verzoek aan Maarten om 

een planning/overzicht 

van 2024 op het gebied 

van ontwikkelingen 

binnen de gemeentelijke 

domeinen die de 

adviesraad raken te 

presenteren. 

9.  Gesprek Froukje van 

Haut en Saskia 

Looyen 

Alize en 

Elisabeth 

2024 Dient nog gepland te 

worden 

10  Gesprek collega 

partijen van Helpende 

handen  

Willem 2024 Dient nog gepland te 

worden 

 

 8. Rondvraag. 

Bastiaan heeft zich aangemeld voor de webinair ‘Uitdagingen van buurten, kernen 

en wijken’. Verslag hiervan volgt. 

 

Alize heeft de Hanny van Leeuwen lezing gevolgt. Zij geeft aan dat de gemeente 

Neder-Betuwe goede aansluiting heeft op hetgeen in de lezing is gepresenteerd.  

 

Willem maakt voor de volgende keer een financieel jaarverslag. Dit punt kan 

geagendeerd worden voor de volgende vergadering.  

 

Piet maakt het jaarverslag op van 2023. Deze kan geagendeerd worden voor de 

vergadering van maart.  

 

21 december is er een college informatieavond mbt ontwikkelingen in het sociaal 

domein. Willem gaat hierheen en nodigt de anderen uit om ook aan te sluiten.  

 

Wim is bij de opening van Cirtex geweest. Hier zijn mensen van de SW werkzaam.  

 

Anton geeft aan dat er vanuit meerdere hoeken een vraag is binnengekomen om 

palitatieve zorg in Opheusden aan te gaan bieden. Onderzocht wordt of dit mogelijk 

in het GMB gebouw kan.  

 

 9. Sluiting vergadering om 20.45 uur. 

 

  


